
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 21. mája 2015 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Igor Janckulík 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

                                    Emil Kocúr 

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Terézia Pacoňová, 

ktorá privítala prítomných a uviedla, že zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné, neprítomný je poslanec p. Igor Janckulík, ktorý sa ospravedlnil. 

Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Bc. Alžbeta Páterková, za 

overovateľov starostka určila Mgr. Martina Bodoríka a p. Janku Makúchovú. 

Starostka privítala hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú. 

 

Navrhla tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2014 

3. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2014 

4. Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2015 

5. Schválenie I. úpravy rozpočtu na rok 2015 

6. Preschválenie platu starostke obce a hlavnej kontrolórke obce v zmysle úpravy 

priemernej mzdy v národnom hospodárstve za rok 2014 

7. Informatívna správa o aktivačnej činnosti (§ 10, § 32, § 54 a § 50j) 

8. Informatívna správa o pridelení finančných prostriedkov 

9. Informatívna správa o schválení projektu "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre 

výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" 

10. Informatívna správa o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského 

regiónu, etapa 2" 

11. Informatívna správa o prevzatí nového hasičského auta pre DHZ Krušetnica od p. 

Roberta Kaliňáka, ministra vnútra SR 

12. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

13. Rôzne – prejednanie žiadostí 

14. Diskusia 

15. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starostka vyzvala poslancov, v prípade ak niečo majú na doplnenie 

alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanec Jozef Stančík uviedol, že bolo zaužívané 

štvrťročne informovať poslancov ObZ o plnení volebného programu, preto žiadal doplniť 

pozvánku o bod: 



 

 

- Plnenie volebného programu za I. štvrťrok 2015 

Ostatní poslanci nemali žiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili program 

zasadania (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

Rokovanie sa začalo doplneným bodom, kde starostka zhodnotila plnenie volebného 

programu za I. štvrťrok 2015. Podrobne prečítala prítomným poslancom úlohy, ktoré sa 

podarilo už urobiť, tiež ktoré boli urobené naviac (prikryli sa šachty pri p. Marte Florkovej, č. 

125 a p. Mariánovi Hríňovi, č. 137 a vybudovala sa nová striežka nad vchodom do školskej 

jedálne) a taktiež oboznámila s tým, čo je ešte na pláne vykonať. 

 

Ďalej sa pokračovalo podľa pozvánky. 

 

V bode 1/ starostka obce podrobne oboznámila prítomných so všetkými bodmi uznesenia a 

uviedla, že všetky body uznesenia z minulého zasadania obecného zastupiteľstva boli splnené, 

avšak dodnes neprišla odpoveď na zmenu dopravného značenia pri p. Milanovi Florekovi, č. 

164 a doriešenia značenia do obce smerom z Brezy. Informovala sa viackrát telefonicky, 

nakoľko žiadosť máme u ODI Dolný Kubín už 2 mesiace, načo jej bolo povedané, že určite sa 

to bude riešiť v čo najkratšom čase, poslancov bude informovať na budúcom obecnom 

zastupiteľstve.  

Ďalej uviedla, že zistená cena na predaj pozemku pre ostatné plochy, ktoré boli 

odsúhlasené na minulom ObZ pre p. Pavla Dupčáka a manž. Veroniku, č. 251 je 1,33 €/m2 a 

konkrétne uviedla, že podľa vypracované GP chcú od obce odkúpiť pozemky v celkovej 

výmere 59 m2. Keďže predaj bol už schválený na minulom zasadaní ObZ, ale cena nie, 

opätovne vyzvala na hlasovanie o tomto predaji. Prítomní poslanci jednohlasne schválili predaj 

pozemku za 1,33 €/m2, čo predstavuje celkovú sumu 78,47 €, ktorá bude vyplatená kupujúcimi 

pri podpise kúpnej zmluvy (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

Následne starostka vyzvala p. Mareka Repôňa, predsedu komisie životného prostredia, 

výstavby a územného plánovania, aby podal správu o konaní zasadania tejto komisie a tiež 

návrh resp. odporúčanie pre obecné zastupiteľstvo ohľadom riešenia situácie u p. Margity 

Papákovej, č. 94. Predseda komisie uviedol, že komisia vykonala obhliadku na pozemku p. 

Michala Brčáka na podnet p. Margity Papákovej, ktorá sa sťažovala na moknutie v prízemí a v 

pivničných priestoroch jej rodinného domu a dáva to za vinu p. Brčákovi a činnosti na jeho 

pozemku, ktorý susedí s jej pozemkom. Avšak komisia po obhliadke a následným nafotením 

skutočného stavu zistila, že dôvod moknutia komisia vidí v močiary nad pozemkom p. 

Papákovej a v nedoriešenom zachytávaní dažďovej vody zo strechy zadného stavu ako aj v 

zimnom období napadania snehu na pozemok p. Brčáka a jeho následné topenie sa. Rodinný 

dom p. Papákovej je podľa komisie neodizolovaný a tak navlhnutý od spodnej vody. Preto 

komisia došla k záveru, že p. Brčák svojou činnosťou neprekáža ani nijako neohrozuje 

nehnuteľnosť p. Papákovej, preto nie je dôvod brániť v realizácii jeho podnikateľského zámeru.  

 

V bode 2/ starostka obce vyzvala hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú o podanie 

správy – odborného stanoviska k záverečnému účtu obce Krušetnica za r. 2014. Hlavná 

kontrolórka odborné stanovisko predniesla všetkým prítomným a odporučila poslancom ObZ 

vyjadriť súhlas a schváliť Záverečný účet obce Krušetnica za rok 2014 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. Odborné stanovisko tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová prečítala návrh záverečného účtu obce za rok 

2014, ktorý bol zverejnený aj na webovej stránke obce a ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto 

zápisnice. Starostka obce navrhla použiť prebytok rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 67.370,56 €, konkrétne navrhla použitie finančných prostriedkov v 



 

 

sume 26.712,94 € z rezervného fondu na spolufinancovanie projektu "Zásobovanie vodou, 

odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd v regióne Orava" v sume 5.265,93 € a 

spolufinancovanie projektu "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu tepla v obci 

Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" v sume 21.447,01 €. Prítomní poslanci nemali žiadne 

námietky a jednohlasne schválili použitie prebytku na tvorbu rezervného fondu, taktiež 

schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 

0). 

 

V bode 4/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predložila Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 

2015, ktorý tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými položkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, že obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v I. 

štvrťroku 2015 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Poslanec Jozef Dorušák uviedol, že v rozbore videl aj čerpanie na interiérové vybavenie - 

nákup nábytku do kancelárie starostky a pracovníčky OcÚ, ktoré však nebolo v rozpočte 

schválené a starostka ich neinformovala o tom, že si chce kúpiť nový nábytok. K tomuto 

starostka uviedla, že sa dostatočne neinformovala o jej právomociach a myslela si, že keď 

ušetrila v inej položke, tak finančné prostriedky môže preniesť do druhej bez schválenia ObZ a 

uistila poslancov, že sa to v budúcnosti nezopakuje. Ostatní poslanci nemali žiadne 

pripomienky, Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2015 bol jednohlasne schválený (Za: 6, Proti: 

0, Zdržal sa: 0).  

 

V bode 5/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predniesla návrh na schválenie I. úpravy rozpočtu 

na rok 2015. Táto úprava sa týka bežných príjmov a výdavkov, kapitálových príjmov a 

výdavkov a príjmov finančných operácií. Po prečítaní návrhu neboli žiadne dotazy zo strany 

poslancov a návrh bol jednohlasne schválený (Za: 6, Zdržal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 6/ bola v zmysle § 4 ods. 4 novely zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov opätovne 

prejednaná otázka platu starostky obce. Plat starostky pozostáva z priemernej mzdy 

v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok, ktorý sa potom vynásobí 

koeficientom podľa počtu obyvateľov obce: t. j. 858,00 € je priemerná mzda za rok 2014 x 

1,65-násobok = 1.415,70 €. Tento však môžu poslanci ObZ navýšiť v zmysle spomínaného 

zákona o maximálne 70%. Doteraz bolo navýšenie platu o 10 %, s ktorým aj naďalej súhlasili 

všetci prítomní poslanci. Mesačná výška platu aj s navýšením tak predstavuje od 01. 01. 2015 

sumu 1.558,00 €, ktorá bola aj schválená (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

V tomto bode bola prejednaná aj otázka platu hlavnej kontrolórky. Pracovníčka OcÚ p. 

Beganová oboznámila prítomných o plate hlavnej kontrolórky, ktorý v zmysle § 18c zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení pozostáva z priemernej mzdy v národnom hospodárstve za 

predchádzajúci kalendárny rok, ktorý sa potom vynásobí koeficientom podľa počtu obyvateľov 

obce a úväzkom: t. j. 858,00 €  je priemerná mzda za rok 2014 x 1,28-násobok x 0,066 € 

pracovný úväzok = 72,48 €. K tomuto mesačnému platu môžu poslanci ObZ schváliť mesačnú 

odmenu až do výšky 30% z mesačného platu hlavného kontrolóra. V diskusii sa prítomní 

poslanci zhodli na tom, že mesačná odmena hlavnej kontrolórke bude vo výške 30%, ktorú 

jednohlasne schválili, takže mesačná výška platu predstavuje od 01. 01. 2015 sumu 73,00 € a 

odmena vo výške 30% predstavuje od 01. 06. 2015 sumu 21,90 € (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

V bode 7/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala, že v roku 2015 vykonávajú 

aktivačnú činnosť v počte 32 hod. mesačne podľa zákona o hmotnej núdzi 3 občania, ktorí 

poberajú dávku v hmotnej núdzi v zmysle §10 zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti; 



 

 

2 občania odmietli ponuku, čím im bola dávka v hmotnej núdzi odňatá. Ich dochádzku a 

celkovú evidenciu chodí aj naďalej kontrolovať koordinátorka ÚPSVaR Námestovo Mgr. 

Jablonská. 

Naďalej sa pokračuje aj v Dohode o podmienkach vykonávania menších obecných služieb 

organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení s 1 

uchádzačom o zamestnanie, ktorý je v hmotnej núdzi a ktorý spĺňa podmienky na vykonávanie 

týchto služieb. Práce vykonáva v rozsahu 64 hod. mesačne a k základnej dávke v hmotnej 

núdzi mu ÚPSVaR vypláca aktivačný príspevok vo výške 61,60 €. Dohoda trvá do 31. 10. 

2015. 

Od 01. 04. 2015 boli prijaté do pracovného pomeru na 6 mesiacov 2 UoZ na základe 

Dohody o poskytnutí finančného príspevku na podporu vytvárania pracovných miest u 

verejných zamestnávateľov vo vymedzených oblastiach verejného zamestnávania - § 54 zákona 

č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. 

Od 01. 05. 2015 boli prijatí do pracovného pomeru na 9 mesiacov 4 UoZ na základe 

Dohody o poskytnutí príspevku na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 

50j zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. 

Všetci pracovníci vykonávajú práce ako pomocní pracovníci - upratovanie a úprava 

verejných priestranstiev a priestorov v správe obce (námestie, cintorín, dom smútku, okolie 

obecného úradu, ihriská...), údržba autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov. 

 

V bode 8/ starostka informovala o pridelení finančných prostriedkov, ktoré nám boli 

pridelené na základe žiadostí, ktoré obec predložila:  

500,00 € - Ministerstvo kultúry SR (nákup literatúry do obecnej knižnice); 

700,00 € - Dobrovoľná požiarna ochrana SR (bežné výdavky pre DHZ Krušetnica); 

35.550,00 € - Okresný úradu Žilina, odbor školstva (riešenie havarijnej situácie v ZŠ 

Krušetnica -  

                      oprava elektroinštalácie); 

100.000 € - Environmentálny fond (projekt  "Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie  

                   odpadových vôd v regióne Orava") 

407.493,19 € - Ministerstvo životného prostriedka SR (projekt "Inštalácia nízkoemisných 

zdrojov pre 

                        výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ") 

K ostatným žiadostiam starostka uviedla, že niektoré neboli úspešné, o čom bola obec písomne 

informovaná a o úspešnosti resp. neúspešnosti niektorých ešte stále nemáme vedomosť. 

 

V bode 9/ starostka obce informovala, že dňa 14. 04. 2015 bola podpísaná Zmluva o 

poskytnutí NFP na projekt "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu tepla v obci 

Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" s Ministerstvom životného prostredia SR. Schválená 

výška NFP je 407.493,19 € z celkových výdavkov na realizáciu projektu vo výške 428.940,20 

€. Podľa harmonogramu by mala realizácia projektu prebiehať do konca septembra 2015, začne 

sa hneď po ukončení školského roka. Vznikol však problém s verejným obstarávaním, ktoré 

musí obec opätovne vykonať, nakoľko ministerstvo poukázalo na niektoré nedostatky. O 

priebehu projektu bude podaná správa na najbližšom obecnom zastupiteľstve. 

 

V bode 10/ starostka obce informovala o pokračovaní v projekte "Zásobovanie vodou a 

kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Snaží sa predkladať všetky sťažnosti od občanov na 

kontrolných dňoch, ktorých sa pravidelne zúčastňuje. V týchto týždňoch prichádzajú ľuďom 

nájomné zmluvy od OVS, a. s. Dolný Kubín, nakoľko pri realizácii projektu sa zistilo, že práce 

sa vykonávajú aj po pozemkoch občanov, s ktorými nie sú uzatvorené žiadne zmluvy. Aj 



 

 

naďalej bude sledovať priebeh projektu a v prípade ďalších sťažností bude hľadať vhodné 

riešenia.  

 

V bode 11/ starostka informovala o prevzatí nového hasičského auta zn. Iveco pre 

dobrovoľný hasičský zbor v obci, ktoré bol osobne odovzdať minister vnútra SR p. Robert 

Kaliňák dňa 02. 05. 2015. Všetci poslanci ObZ sa tohto odovzdania osobne zúčastnili a preto si 

myslí, že aj keď to bolo všetko nachystané narýchlo, prebehlo to dôstojne a v poriadku. Teraz 

má obec 2 hasičské autá, Aviu by starostka nerada predala, pretože tá sa bude využívať na 

súťaže a rôzne cvičenia. Nové auto je v požiarnej zbrojnici, avšak potrebujeme vyhrievanú 

garáž, preto prichádza do úvahy jej výstavba pri kultúrnom dome, smerom do záhrady, ktorú 

obec v minulosti odkúpila od p. Mrekaja, príp. iná alternatíva. Treba však do budúceho 

zastupiteľstva porozmýšľať, kde bude nové auto garážované. 

 

V bode 12/ starostka vyzvala poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Mgr. Danka Jančová sa opýtala, čo sa plánuje robiť s hasičskými uniformami, bolo 

by dobré skladovať a prať ich na obecnom úrade, nakoľko teraz ich má každý doma a či by 

nebolo dobré, aby si každý označil svoju. Ďalej upozornila, že je potrebné opraviť zábradlie na 

Zhoreliskách a tiež mrežu pri p. Ľubomírovi Murínovi, č. 241 Ďalej navrhla, aby sa v miestnom 

rozhlase vyhlásilo, aby si každý majiteľ psa, s ktorým chodí na prechádzky, upratal po psovi 

výkaly, nakoľko sa množia sťažnosti na výkaly, ktoré sa nachádzajú na oboch cestách smerom 

do základnej školy.  

K tomuto starostka uviedla, že skladovanie uniforiem ešte stále nie sú doriešené, prať sa môžu 

kľudne na obecnom úrade a ak je potrebné, tak sa dajú urobiť menovky. Využívajú sa málo, 

preto sa to ešte stále nevyriešilo. Zábradlie a mreža budú opravené v rámci aktivačnej činnosti a 

v miestnom rozhlase sa vyhlási upozornenie pre majiteľov psov na čistenie si výkalov po 

psoch. 

Poslanec Mgr. Martin Bodorík sa zaujímal, ako sa uvažuje a čo sa robí preto, aby bola v 

lokalite IBV Sihly začatá výstavba kanalizácie. 

Starostka uviedla, že so základnými prácami sa začne podľa počasia, ale naplánované je to na 

letné mesiace júl - september. Je potrebné zakúpiť materiál a na prácach sa budú podieľať 

pracovníci obecného úradu a tí, ktorí sú na aktivačných prácach. 

Poslankyňa Janka Makúchová sa zaujímala o to, ako funguje údržba 6-bj. cez obec a tiež 

požiadala starostku, aby tlmočila pracovníkom na aktivačných prácach pochvalu za pokosenie 

cintorína. 

Starostka k tomuto uviedla, že údržba 6-bj. funguje na princípe, že čo sa opraví v spoločných 

priestoroch, ale aj to, čo sa vymieňa ako opotrebované v bytoch sa uhrádza z finančných 

prostriedkov obce, nakoľko je to obecná bytovka, a to buď refundáciou resp. prefinancovaním z 

nájomného. Pochvalu odovzdá pracovníkom, určite sa veľmi potešia. 

Poslanec Jozef Dorušák taktiež požiadal starostku obce o tlmočenie pochvaly pre p. Annu 

Rončákovú a jej vnuka, ktorí svojpomocne a bez vyzvania vyzbierali všetok odpad okolo 

hlavnej cesty smerom do Zákamenného. Ďalej sa informoval, či je zakúpený čistič - filter do 

obecného vodojemu, o ktorom kúpe sa uvažovalo už dávnejšie, taktiež upozornil, že je 

potrebné odkaliť vodovodné hydranty a vyčistiť rigol pri p. Stanislavovi Valekovi, č. 219. 

K tomuto starostka obce uviedla, že bude tlmočiť pochvalu pre p. Rončákovú a vnuka. Uviedla, 

že filter do obecného vodojemu nie je zakúpený, zašľú sa cenové ponuky a následne bude filter 

zakúpený za najvýhodnejšiu cenu. Odkalenie hydrantov a vyčistenie rigolu bude prevedené v 

rámci aktivačných prác. 

 

Zasadaciu miestnosť opustil poslanec Marek Repôň. 



 

 

 

Následne poslanec Jozef Dorušák oboznámil s predbežnou kalkuláciou na rekonštrukciu 

šatní TJ, kde materiál predstavuje sumu cca 2.000,00 €, práce by futbalisti vykonali 

svojpomocne. Avšak kým sa bude robiť nejaká rekonštrukcia je momentálne potrebné opraviť 

záchod a sprchu v šatniach, nakoľko ešte stále prebieha futbalová sezóna a v lete sa budú konať 

aj iné akcie na futbalovom ihrisku. 

Starostka uviedla, že opravy budú vykonané. 

Poslanec Jozef Stančík uviedol, že hlinu z futbalového ihriska je potrebné upraviť okolo 

hrádze a tiež  pokosiť trávu okolo hrádze a opraviť lavičky na ihrisku. 

Starostka uviedla, že práce budú taktiež vykonané v rámci aktivačných prác. 

 

V bode 13/ boli prečítané žiadosti občanov (Jozef Florek, č. 84, Jozef Janckulík, č. 85, 

Mgr. Magdaléna Florková, č. 79 a Martina Dibdiaková, č. 147) o umiestnenie vodomerov do 

pivničných priestorov ich rodinných domov, nakoľko každý z nich má vodovodnú prípojku v 

neprístupnom teréne, kde nie je možné vybudovať vodovodné šachty.  

Ich žiadostiam starostka obce doporučila vyhovieť, nakoľko aj p. Augustín Janeček, správca 

obecného vodovodu uviedol, že terén je skutočne neprístupný a oni nemajú kde vybudovať 

vodovodné šachty. 

K tomuto poslanci uviedli, že nemajú námietky voči ich žiadostiam, keďže ich odobril správca 

obecného vodovodu a jednohlasne ich schválili (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Do budúcna, ak 

by sa vyskytlo, že má niekto prípojku na obecný vodovod paušálne, nech o zabudovaní 

vodomeru rozhodne správca vodovodu.  

Ďalej bola prečítaná žiadosť manželov Emila a Kataríny Kocúrových, nájomcov 12-bj., 

ktorí žiadajú o výmenu strešného okna vo svojom byte z dôvodu, že zateká a nedá sa poriadne 

zatvoriť. 

K tomuto poslanci uviedli, že teraz nie je možnosť zistiť skutočný stav v byte, preto keď bude 

pršať, treba ísť obzrieť ako a kde zateká a keď bude treba, vymení sa.  

Následne bola prečítaná žiadosť p. Stanislava Krasničana, nájomcu 6-bj., ktorý žiada o 

výmenu vane a umývadla vo svojom byte a to zo zdravotných dôvodov ako aj z veku 

opotrebovania. 

Tu sa poslanci jednohlasne kladne vyjadrili a schválili výmenu kúpeľňového zariadenia v byte 

p. Krasničana (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

Ďalej bola prečítaná žiadosť p. Petra Janckulíka, č. 7, ktorý žiada o poskytnutie 

sponzorského daru v hodnote 100,00 € na športovú prípravu svojho syna, hráča 

Bedmintonového klubu Zákamenské levy, ktorý sa v súčasnosti nachádza na 11. priečke 

celoslovenského rebríčka.  

Žiadosť o príspevok poslanci jednohlasne schválili (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0), ako 

protihodnotu však požadujú reklamu našej obci, resp. informáciu o obci na športovom oblečení. 

Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Petrovi Janckulíkovi st., otcovi mladého 

športovca. 

Ďalej starostka informovala o žiadosti ZŠ s MŠ Krušetnica o príspevok vo výške 200,00 € 

na športovú akciu (volejbalový turnaj o "Pohár riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica" - 21. 06. 2015), 

ktorý sa každoročne uskutočňuje pre občanov našej obce. Počas tohto športového dňa sa varí 

guľáš, ktorý podávajú divákom zadarmo. Prítomní poslanci jednohlasne schválili finančný 

príspevok (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Mgr. 

Danke Jančovej, účtovníčke ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Následne starostka oboznámila poslancov so žiadosťou Rodičovského združenia pri ZŠ s 

MŠ Krušetnica o sponzorský dar na organizovanie osláv MDD. Žiadajú sumu vo výške 193,00 

€ (t. j. 1,00 € na žiaka). Prítomní poslanci jednohlasne schválili finančný príspevok (Za: 5, 



 

 

Proti: 0, Zdržal sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Mgr. Danke Jančovej, 

predsedkyni ZRPŠ pri ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Ďalej bola prečítaná žiadosť p. Antona Floreka ml., bytom Krušetnica č. 23 o pomoc pri 

spolufinancovaní značenia turistických chodníkov, ktoré v spolupráci s KST Orava a členmi 

KST Krušetnica uskutočnili. Na celej trase značenia bolo nainštalovaných 19 tabuliek a 

smeroviek, cena jednej tabuľky vrátane montážnych prvkov je 15,00 €, celkové náklady teda sú 

285,00 €. 

K tejto žiadosti poslanci uviedli, že tabuľky sú skutočne cenným prvkom v prírode, podľa 

ktorých sa vedia turisti riadiť. Keďže p. Florek žiadal o spolufinancovanie, prítomní poslanci 

jednohlasne schválili spolufinancovanie vo výške 50% z celkových nákladov, teda v sume 

150,00 €, ktoré budú poukázané na účet N-KST (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

Následne bola prečítaná žiadosť manželov Martina a Lucie Ondriskových, č. 293 o 

preplatenie nákladov, ktoré zaplatili SPF za kúpu pozemku vo výške 1.416,04 € z dôvodu, že 

stavebný pozemok, ktorý od obce v minulosti kupovali pod výstavbu rodinného domu, 

kupovali v celosti, takže zaň už raz zaplatili. Až neskôr sa zistilo, že ho pretína poľná cesta, v 

ich prípade je to 184 m2, ktorá je vo vlastníctve SPF.  

Túto žiadosť poslanci jednohlasne schválili a to z dôvodu, že skutočnosti uvádzané v žiadosti 

sú pravdivé, pozemok bol kúpený v celosti, nepretínala ho žiadna poľná cesta (Za: 5, Proti: 0, 

Zdržal sa: 0). 

Ďalej bola prečítaná žiadosť ZŠ s MŠ Krušetnica o vybudovanie autobusovej zastávky pri 

kostole v Krušetnici pre žiakov z Lomnej, ktorí navštevujú našu ZŠ, ale aj pre všetkých 

občanov, ktorí cestujú autobusom. 

K tejto žiadosti poslanci uviedli, že táto požiadavka tu už bola veľakrát, avšak pokiaľ nevýjde 

výzva buď z ministerstva alebo eurofondov, ktorá bude riešiť výstavby chodníkov, zastávok.... 

autobusová zastávka sa stavať nebude. 

Následne bola prečítaná ďalšia žiadosť ZŠ s MŠ Krušetnica o poskytnutie finančných 

prostriedkov z výnosu dane z príjmov FO, ktoré obci zasiela mesačne daňový úrad a to na 

záujmové vzdelávanie, stravovanie a na správu školských objektov, ktoré v tomto roku 

predstavujú sumu vyššiu ako 9.000,00 €. Suma by sa využila výlučne v prospech detí napr. na 

zaplatenie výletu pre najlepších žiakov školy na koniec školského roka, zaplatenie výdavkov 

spojených s exkurziami, plavecký výcvik, výchovné koncerty.... 

K tejto žiadosti starostka uviedla, že osobne si myslí, že ZŠ sa poskytuje príspevok na veľa 

činností, avšak nevedela uviesť presnú výšku. ZŠ má vyšší rozpočet ako obec, majú z čoho 

tieto výdavky zaplatiť, avšak do budúceho zastupiteľstva zistí, koľko sa z výnosu poskytovalo 

ZŠ za predchádzajúce 3 roky. Tiež poslanec Jozef Stančík uviedol, že za jeho starostovania sa 

platilo deťom toho dosť - autobus na rôzne akcie (plavecký výcvik, výstupy v rámci 

turistiky,...), rôzne príspevky v rámci športovej a kultúrnej činnosti.  

Ako posledná bola prečítaná sťažnosť p. Márie Strakovej, č. 150 na konanie susedov, ktorí 

vykopaním rigolov vo svojich záhradách znehodnotili jej pozemok za hospodárskou budovou, 

ktorý tiež využíva ako záhradu. K sťažnosti bola priložená aj fotodokumentácia. 

K sťažnosti a k priloženej fotodokumentácii poslanci uviedli, že skutočne sú vykopané veľké 

rigoly, a voda z nich môže znehodnocovať jej pozemok. Doporučili komisii životného 

prostredia, výstavby a územného plánovania ísť pozrieť do budúceho zastupiteľstva na tvárnosť 

miesta a zhodnotiť situáciu. 

 

V bode 14/ ktorý bol určený na diskusiu starostka uviedla, že prezídium policajného zboru 

vyhlásilo výzvu na zlepšenie bezpečnosti cestnej premávky a navrhla, či by nebolo dobré 

požiadať aspoň o dva merače rýchlosti v rámci tejto výzvy, nakoľko sa neustále množia 

sťažnosti na rýchlu jazdu po obci. Bola zaslaná žiadosť o vypracovanie cenovej ponuky na tieto 

merače, kde certifikovaná firma uviedla sumu za 2 merače vo výške 6.127,00 € (radar, 



 

 

automatické dobíjanie, akumulátor, montáž a doprava). Spolufinancovanie obce by bolo vo 

výške 5%, čiže 307,00 €.  

K návrhu nemali prítomní poslanci žiadne výhrady a podanie žiadosti ako aj spolufinancovanie 

vo výške 5%, t. j. 307,00 € jednohlasne schválili (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

 

Nikto iný z prítomných poslancov už v diskusii nevystúpil, a preto starostka obce 

požiadala zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2015 

________________________ 
 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie volebného programu za I. štvrťrok 2015 

2/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

3/ zápisnicu komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania zo dňa  

    05. 03. 2015 ohľadom riešenia situácie p. Margity Papákovej, č. 94; 

4/ odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Krušetnica za rok  

    2014; 

5/ plat hlavného kontrolóra obce, v súlade s § 18c zákona o obecnom zriadení, a to v sume 

    73,00 € mesačne s účinnosťou od 01. 01. 2015;  

6/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

7/ informatívnu správu o pridelení finančných prostriedkov; 

8/ informatívnu správu o projekte "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu tepla v  

    obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ"; 

      9/ informatívnu správu o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu,  

          etapa 2; 

    10/ informatívnu správu o prevzatí nového hasičského auta pre DHZ Krušetnica; 

    11/ žiadosť o výstavbu autobusovej zastávky; 

    12/ žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie; 

      

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ program zasadania obecného zastupiteľstva;  

      2/ predaj nehnuteľností E-KN parc. č. 16575 – ostatné plochy – o výmere 13 m2 a to len tú  

          časť, ktorá na základe GP č. 17951381-17/2015 vyhotoveného Ing. Jánom Kotúľom,  

          Jaroslav Martvoň - Geoplán, Obrancov mieru 12, Dolný Kubín zo dňa 28. 04. 2015  

          zodpovedá dielu č. 1 o výmere 13 m2 (vytvára novovytvorenú parc. C-KN č. 148/2 -  

          záhrada - o výmere 13 m2) a E-KN parc. č. 635/4 - ostatné plochy - o výmere 73 m2 a to  

          len tú jej časť, ktorá na základe GP č. 17951381-17/2015 vyhotoveného Ing. Jánom  

          Kotúľom, Jaroslav Martvoň - Geoplán, Obrancov mieru 12, Dolný Kubín zo dňa 28. 04.  

          2015 zodpovedá dielu č. 2 o výmere 12 m2 (vytvára novovytvorenú parc. C-KN č. 148/3  

          - záhrada - o výmere 12 m2) a dielu č. 4  o výmere 34 m2 (vytvára novovytvorenú parc.  



 

 

          C-KN č. 702/7 - vodné plochy - o výmere 34 m2), ktoré parcely sú zapísané na LV č.  

          1073 pod B1 Obec Krušetnica v 1/1-úč. pre Pavla Dupčáka rod. Dupčáka a manž.  

          Veroniku Dupčákovú rod. Bejdákovú, obaja trvalým bytom Krušetnica č. 251, občania  

          SR v cene 1,33 €/m2, cena celkom 78,47 €. 

      3/ Záverečný účet obce Krušetnica za rok 2014 a celoročné hospodárenie bez výhrad; 

      4/ použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške  

          67.370,56 €; 

      5/ použitie finančných prostriedkov v sume 26.712,94 € z rezervného fondu na  

          spolufinancovanie projektu "Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie odpadových  

          vôd v regióne Orava"v sume 5.265,93 € a spolufinancovanie projektu "Inštalácia  

          nízkoemisných zdrojov pre výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ"  

          v sume 21.447,01 €; 

      6/ Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2015; 

      7/ I. úpravu rozpočtu na rok 2015; 

      8/ starostke obce Krušetnica v súlade s ods. 2 § 4 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom  

          postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších  

          predpisov zvýšený plat o 10%, t. j. 1.558,00 € mesačne s účinnosťou od 01. 01. 2015; 

      9/ hlavnej kontrolórke obce mesačnú odmeru 30%, v sume 21,90 € s účinnosťou od 01. 06.  

          2015; 

    10/ výmenu kúpeľňového zariadenia v 6-bj. v byte p. Stanislava Krasničana; 

    11/ finančný príspevok pre p. Petra Janckulíka, č. 7 vo výške 100,00 €; 

    12/ spolufinancovanie značenia turistických chodníkov v obci Krušetnica vo výške 150,00 €; 

    13/ preplatenie nákladov na kúpu pozemku od SPF pre manželov Martina a Luciu  

          Ondriskových, č. 293 vo výške 1.416,04 €; 

    14/ finančný príspevok pre Rodičovské združenie pri ZŠ s MŠ Krušetnica na MDD vo výške  

          193,00 €; 

    15/ finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Krušetnica na volejbalový turnaj vo výške 200,00 €; 

    16/ zabudovanie vodomerov do pivničných priestorov rodinných domov občanov - Jozef  

          Florek, č. 84, Jozef Janckulík, č. 85, Mgr. Magdaléna Florková, č. 79 a Martina  

          Dibdiaková, č. 147; 

    17/ podanie žiadosti o poskytnutie dotácie podľa § 2 písm. d) zákona č. 526/2010 Z. z. o  

          poskytovaní dotácií v pôsobnosti Ministerstva vnútra SR v znení neskorších predpisov  

          v rámci Výzvy č. III. Prezídia Policajného zboru 2015 s názvom „Zvýšenie bezpečnosti  

          cestnej premávky a ochrana chodcov v obci Krušetnica“ 

          - s výškou celkových výdavkov na projekt – 6.127,00 € 

          - s výškou spolufinancovania projektu žiadateľom z celkových oprávnených výdavkov –    

            307,00 € (5% z celkových oprávnených výdavkov projektu) 

          - so spôsobom financovania projektu – vlastné zdroje 

 

 

C. DOPORUČUJE 

 

      1/ starostke obce dať v rámci menších obecných služieb a aktivačnej činnosti: 

          - opraviť zábradlie v časti Zhoreliská a mrežu pri p. Ľubomírovi Murínovi, č. 241; 

          - vyčistiť garád pri p. Stanislavovi Valekovi, č. 219; 

          - opraviť záchod a sprchu v šatniach TJ; 

          - odkaliť vodovodné hydranty; 

          - vykosiť okolo hrádze pri futbalovom ihrisku, opraviť lavičky na ihrisku a upraviť hlinu  

            okolo rieky Klinianka; 

          T: do budúceho ObZ 



 

 

      2/ starostke obce cestou miestneho rozhlasu upozorniť majiteľov psov na zbieranie výkalov  

          po svojich psoch; 

      3/ starostke obce zakúpiť filter do obecného vodojemu; 

      4/ starostke obce ísť pozrieť v prípade ďažďa do nájomného bytu v 12-bj manž. Emila a  

          Kataríny Kocúrových a zhodnotiť stav zatekania a zatvárania strešného okna; 

      5/ komisii životného prostredia, výstavby a územného plánovania ísť na obhliadku  

          pozemku p. Márie Strakovej, č. 150; 

          T: do budúceho ObZ 

 

                             

Keďže program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starostka obce dala 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 5, Proti: 0, Zdržal 

sa: 0), takže uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a zasadanie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Alžbeta Páterková 

 

 

Overovatelia:  Janka Makúchová, v. r. 

 

   Mgr. Martin Bodorík, v. r. 

 

 

 

Starostka obce: Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 
 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 


